
Z á p i s n i c a

zo zasadnutia Rady školy pri  ZŠ s MŠ Bolešov konaného dňa 12. 12. 2017

Program :
1. Otvorenie, privítanie – predseda rady školy, schválenie programu
2. Kontrola prítomných členov rady školy
3. Oboznámenie prítomných s obsahom zasadnutia
4. Prerokovanie Dodatku č.1 k Školskému poriadku pre materskú školu a informácie

o škole
5. Diskusia
6. Záver

Prítomní:
Daniela Suchánková, Lenka Budjačová, Michal Kňažek, Iveta Kobelová, Miroslav
Panáček, Ľuboš Opatík, Denisa Hajdúchová, Jana Šimončíková, Alena Paličková,
Gabriela Kvasnicová

1. Predseda rady školy - privítanie všetkých prítomných, členov rady školy a prizvaných, na
2. zasadnutí rady školy v novom školskom roku 2017/2018 a informácia o programe
zasadnutia.

2. Kontrola prítomných členov rady školy
Počet členov rady školy: 11
Prítomní:8
Je prítomná nadpolovičná väčšina členov.

3. Mgr. Paličková, riaditeľka školy a Gabriela Kvasnicová, zástupkyňa pre MŠinformovali:

- prerokovanie Dodatku č.1 k Školskému poriadku pre materskú školu
Školský poriadok sa dopĺňa nasledovne:
3.3 vnútorná organizácia materskej školy
Charakteristika školy
Od školského roku 2017/2018 vydáva materská škola osvedčenie o absolvovaní
predprimárneho vzdelávania len na základe žiadosti zákonného zástupcu, teda nie
automaticky pre všetky deti, ktoré absolvujú posledný ročník vzdelávacieho programu
odboru vzdelávania v materskej škole.
Nosenie hračiek do materskej školy
V materskej škole sa nachádza množstvo hračiek a vzdelávacích pomôcok, ktoré dieťa
využíva pri svojej hre. Nie je žiaduce z hygienického hľadiska, alebo z hľadiska
kooperatívneho správania ( rozdeliť sa s druhými), aby si dieťa prinášalo hračky z domu.
Organizácia pri stolovaní
Z hygienických dôvodov deti konzumujú jedlo iba v jedálni, neodnášajú jedlo domov.
Deti majú počas pobytu v materskej škole zabezpečenú plnohodnotnú celodennú stravu,
preto nie je potrebné, aby rodičia nechávali v skrinkách potraviny.

- vyhodnotenie vyjadrenia rodičov k prevádzke materskej školy v školskom roku 2017/18
– Rada školy sa dohodla, že v tomto školskom roku sa dĺžka prevádzky v materskej škole
meniť nebude, na konci júna sa urobí ďalší prieskumu záujmu o predĺženie prevádzky
k septembru 2018
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Rodičia sa vyjadrili k dĺžke prevádzky materskej školy nasledovne:
do 15,30 hod.: 49 rodičov
do 15,45 hod.: 2 rodičia
do 16,00 hod.: 13 rodičov
Spolu: 64 rodičov

- oboznámenie sa s návrhom rozpočtu na kalendárny rok 2018 na jednotlivých org.
zložkách školy
- krúžková činnosť – RŠ vyzvala rodičov, ak by mal niekto záujem v budúcom školskom
roku viesť nejaký záujmový krúžok, škola to len privíta, aby bolo viac krúžkov a širšia
ponuka. Kto by sa chcel podujať, že si krúžok zoberie, musí  však odučiť v krúžku 60 hod
-1hod/60 min, za školský rok.
- dlhodobá PN - Mgr. Koláriková L., zastupuje za ňu Mgr. Dohnanská D., PN – Mgr. A.
Košíková – zastupuje za ňu Mgr. Rajníčková M., PN Mgr. Úškrtová E., - striedajú sa
vyučujúce.
- vo februári by sa mala vrátiť z MD p. Johaníková Ľ. – zastupuje za ňu v ŠKD Mgr.
Lezová M.,
- niekoľko rodičov sa bolo pozrieť na vyučovaní na Dni otvorených dverí, privítali by
sme, keby prišli rodičia pozrieť aj na II. stupeň
- riaditeľské voľno v ZŠ a prerušenie prevádzky v MŠ dňa 22. 12. 2017 z org. dôvodov
- od 7. roč. budúceho šk. roku musí opäť škola ponúknuť II. CJ. Ako alternatívu by sme
chceli ponúknuť techniku
- rodičovské združenie malo pripomienku k organizácii karnevalu, aby sa organizoval
v nedeľu a súťažne len pre žiakov školy, nie cudzie, ceny do tomboly za 1.-3. miesto.
Nesúhlasíme s touto alternatívou. Škola bude tento šk. rok organizovať karneval len pre
žiakov školy po vyučovaní, MŠ si bude organizovať svoj. Navrhli sme, aby sa
zorganizoval v budúcnosti obecný karneval, škola rada pomôže pri príprave
- pripomienky RZ, že nemáme kuchynku na vyučovanie prac. vyučovania – nemáme
priestory, kde by sme ju umiestnili a je veľmi málo vyučovacích hodín počas roka na
prípravu v domácnosti
- pripomienky RZ k TOP triede – slabá motivácia k súťaži, viac propagácie o súťaži,
neznalosť aké budú ceny - škola zabezpečí propagáciu súťaže na chodbách a na web
stránke školy
- informované súhlasy – napísať oznam do ŽK alebo slovníčkov, že sa informovaný
súhlas posiela – zbytočná byrokracia, učiteľky by stále len vypisovali zápisy
- rodičovská zábava – nebude, v budúcom roku uvažujú, že ju urobia na ihrisku, ak bude
záujem

4. Diskusia

5. Záver

Bolešov, 12. 12. 2017
Zapísala: Suchánková

Ing. Daniela Suchánková
predseda RŠ


